

# 國立陽明交通大學生醫光電研究所

## 誠徵專任助理教授(含)以上教師一名

### 一、應徵資格

1. 學歷:具教育部認可之國內外大學博士學位
2. 專精領域:包含(但不限於)生醫光電、智慧與精準醫療等相關領域
3. 條件:
  - (1)具備獨立研究能力並有研究成果發表於國際期刊
  - (2)具教學熱忱，能參與系上教學與服務
  - (3)具備英語授課能力
  - (4)具團隊合作精神，能參與整合型研究計畫

### 二、應徵資料(含電子檔及郵寄影本)

1. 個人履歷(需註明中文姓名)
2. 學經歷證書影本(如已具教育部訂證書請檢附影本，如為國外學歷者，必須加蓋經我國駐當地國之駐外單位驗證戳記)
3. 著作目錄及最近五年代表著作抽印本(影本)
4. 未來擬從事與生醫光電領域相關之研究計畫
5. 可開授課程之教學計畫及相關教學經驗
6. 其他有助於申請之資料(如成績單、得獎或專利等等)
7. 推薦函至少二封(內含推薦者姓名地址電話及 E-mail address)

### ◎請注意：

- a、上述 1~7 項資料，請申請人合成 pdf 檔，以申請人姓名為檔名。
- b、申請人對上傳資料有確實申報之責切勿造假，本所將逐一核對論文發表資訊之正確性。
- c、必要時本所將請申請人提供書面資料。

三、申請方式：應徵者個人資料以 PDF 檔上傳至 <https://reurl.cc/pWgE44>，推薦函可上傳或請推薦人直接 email 或郵寄至本所。

聯絡電話:(02)2820-4624

傳真:(02)2823-5460

網址: <https://bioph.nycu.edu.tw/>

E-mail: [dhcr@nycu.edu.tw](mailto:dhcr@nycu.edu.tw)

地址：11221 臺北市北投區立農街二段 155 號特聘教師遴選委員會(傳統醫學大樓甲棟 6 樓 608 室)

### 四、截止日期自即日起至 111 年 10 月 20 日

本所收件經審查後，將通知合適者面試，不合者恕不另行通知。

## Faculty Position Available in Institute of Biophotonics, NYCU

The Institute of Biophotonics at National Yang Ming Chiao Tung University invites applications for a tenure-track faculty position at the rank of assistant professor or above with expertise in Biophotonics or Smart Medicine.

Requirements:

1. Have independent research ability and have research results published in international journals
  2. Possess a teaching enthusiasm and can participate in the teaching and services
  3. Ability to teach in English
  4. Have a teamwork spirit and be able to participate in integrated research projects
- Applicants must have a Ph.D. degree with an outstanding postdoctoral record of high-impact research achievements. The deadline for application is **Oct. 20th, 2022**.

A complete application consists of:

1. A complete curriculum vitae
2. Photocopies of notarized academic credentials
3. Research publications in the past 5 years, and indicate the representative publication of your choice
4. A statement of current and prospective research interests and experience
5. A statement of teaching plan
6. Other supporting documents (ex. Transcripts from graduate schools)
7. Two recommendation letters directly sent by the referees, with the e-mail title "Application to faculty position: Applicant's name + Recommendation letter."

Applicants are asked to send all documents in their application packages electronically in PDF format; please upload the file here: <https://reurl.cc/pWgE44>

Contact us:

Institute of Biophotonics, National Yang Ming Chiao Tung University,  
No.155, Sec.2, Linong Street, Taipei, 112 Taiwan, R.O.C.

Tel: 886-2-28204624

Fax: 886-2-28235460

Website: <https://bioph.nycu.edu.tw/>

E-mail: [dhcr@nycu.edu.tw](mailto:dhcr@nycu.edu.tw)

After receiving and reviewing the application, we ONLY notify suitable candidates for interviews, and those who are unsuitable will not be notified.